


Name / Nom : _____
 Street / Rue : _____
 City / Ville : _____ Province : _____
 Postal code / Code postal : _____ ()


 6 27925 00029 0
 Don't forget to sign your ticket
 N'oubliez pas d'endosser votre billet

PLAY INSTRUCTIONS

GAME 1: Scratch GAME 1 completely. If any one of the twenty (20) YOUR NUMBERS exactly matches one of the five (5) LUCKY NUMBERS, you win the corresponding prize. See NOTE below.

GAME 2: Scratch GAME 2 completely. If you uncover three (3) identical symbols, you win the prize in the GAME 2 PRIZE box. See NOTE below.

GAME 3: Scratch GAME 3 completely. If you uncover three (3) identical prize amounts, you win that prize.

NOTE: If the prize that you win is a "ROAM / TRAVEL DESTINATION" symbol, you win a ROAM travel package prize composed from the 10 destination options selected by ILC, or the sum of \$325,000. Some restrictions apply. For further ROAM travel package prize details, go to ROAMDESTINATION.CA.

CLAIMS PROCEDURE AND DEADLINE:
 To claim a prize, complete the information requested above and either send or present this ticket in whole as indicated in the PRIZE CLAIMING INFORMATION section below. Prizes must be claimed no later than January 29, 2021 by close of business. All risks of sending tickets remain with the sender.

INSTRUCTIONS DE JEU

JEU 1 : Grattez le JEU 1 au complet. Si l'un des vingt (20) VOS NUMÉROS est identique à l'un des cinq (5) NUMÉROS CHANCEUX, vous gagnez le lot correspondant. Voir note ci-dessous.

JEU 2 : Grattez le JEU 2 au complet. Si vous découvrez trois (3) symboles identiques, vous gagnez le lot indiqué dans la case LOT du JEU 2. Voir note ci-dessous.

JEU 3 : Grattez le JEU 3 au complet. Si vous découvrez trois (3) lots identiques, vous gagnez ce lot.

REMARQUE : Si le lot que vous gagnez est un symbole « Destination », vous gagnez un forfait voyage ROAM et choisissez vos destinations parmi les 10 offertes par la Société de la loterie interprovinciale (SLI), ou l'équivalent en argent de 325 000 \$. Des conditions s'appliquent. Pour plus de détails sur la valeur du forfait voyage ROAM, visitez ROAMDESTINATION.CA.

PROCÉDURE ET DATE LIMITE DE RÉCLAMATION :
 Pour réclamer un lot, remplir les informations requises ci-dessus et envoyer ou présenter ce billet en entier tel qu'indiqué à la section RÉCLAMATION DES LOTS ci-dessous. Les lots doivent être réclamés avant la fermeture des bureaux le 29 janvier 2021. Les risques reliés à l'envoi de billets sont assumés par l'expéditeur.

Any play area caption must be consistent with the corresponding play symbol, letter, number or amount.

All winning tickets must be confirmed through the control/validation number.
 DIGITS OF THE CONTROL/VALIDATION NUMBER (CNTL. NO.) CANNOT BE USED TO WIN A PRIZE.

LES sous-titrages d'une surface de jeu doivent concorder avec le symbole, la lettre, le numéro ou le montant correspondant du jeu.
Les billets gagnants doivent être confirmés au moyen du numéro de contrôle/validation.
LES CHIFFRES COMPOSANT LE NUMÉRO DE CONTRÔLE / VALIDATION (CNTL. NO.) NE FONT PAS PARTIE DU JEU.

***SOME RESTRICTIONS APPLY. FOR FURTHER ROAM TRAVEL PACKAGE PRIZE DETAILS, GO TO ROAMDESTINATION.CA. NUMBER OF PRIZES AND ODDS ARE BASED ON AGGREGATE PRIZES OFFERED AMONG ALL THE JURISDICTIONS BELOW.**

****PRIZES IN THIS GAME RANGE FROM \$10 TO \$325,000 (ROAM DESTINATION PRIZE)**
 OVERALL APPROX. ODDS OF WINNING A PRIZE: 1 IN 3.35
 CHANCES OF WINNING A PRIZE MAY VARY BASED ON PRIZES CLAIMED AND QUANTITY OF TICKETS DISTRIBUTED.
 \$19 MILLION (APPROX.) IN TOTAL PRIZES
 APPROXIMATE ODDS OF WINNING \$325,000:
 1 IN 560,000
 NUMBER OF TICKETS PRINTED: APPROXIMATELY 2,800,000

*** DES CONDITIONS S'APPLIQUENT. POUR PLUS DE DÉTAILS SUR LE FORFAIT VOYAGE ROAM, VISITEZ ROAMDESTINATION.CA. LE NOMBRE DE LOTS ET LES CHANCES DE GAGNER DÉPENDENT DU TOTAL DES LOTS OFFERTS DANS LES PROVINCES ET TERRITOIRES CI-DESSOUS.**

**** LES LOTS VARIENT DE 10 \$ À 325 000 \$ (SOIT LA VALEUR D'UN FORFAIT VOYAGE ROAM)**
 CHANCES TOTALES APPROX. DE GAGNER UN LOT : 1 SUR 3,35
 LES CHANCES DE GAGNER UN LOT PEUVENT VARIER SELON LES LOTS RÉCLAMÉS ET LA QUANTITÉ DE BILLETS DISTRIBUÉS.
 19 MILLIONS \$ (APPROX.) EN LOTS
 CHANCES APPROXIMATIVES DE GAGNER 325 000 \$:
 1 SUR 560 000
 NOMBRE DE BILLETS IMPRIMÉS : APPROXIMATIVEMENT 2 800 000

This lottery is available for sale in British Columbia by British Columbia Lottery Corporation (BCLC), in Manitoba, Saskatchewan, Alberta, Yukon, Northwest Territories and Nunavut by Western Canada Lottery Corporation (WCLC), in Quebec by Loto-Québec (L-Q) and in New Brunswick, Prince Edward Island, Nova Scotia and Newfoundland and Labrador by Atlantic Lottery Corporation Inc. (ALC).

Cette loterie est vendue en Colombie-Britannique par British Columbia Lottery Corporation (BCLC); au Manitoba, en Saskatchewan, en Alberta, au Yukon, dans les Territoires du Nord-Ouest et au Nunavut par Western Canada Lottery Corporation (WCLC); au Québec par Loto-Québec (L-Q); et au Nouveau-Brunswick, à l'Île-du-Prince-Édouard, en Nouvelle-Écosse et à Terre-Neuve-et-Labrador par la Société des loteries de l'Atlantique Inc. (SLA).

At the time of purchase, some of the prizes offered may have already been claimed.

Au moment de l'achat, certains des lots offerts peuvent déjà avoir été réclamés.

This lottery is governed by the Rules and Regulations Respecting Lotteries and Lottery Tickets of the Interprovincial Lottery Corporation. These rules and regulations are available upon request and INCLUDE LIMITATIONS OF LIABILITY. The Corporation has the right to publish the name, city or town of residence and recent photograph of any winner. Identification may be required for all prize claims. Lottery tickets must not be sold to minors.

Cette loterie est régie par les Règlements relatifs aux loteries et billets de loterie de la Société de la loterie interprovinciale. Ces règlements sont disponibles sur demande et CONTIENNENT DES LIMITES DE RESPONSABILITÉ. La Société se réserve le droit de publier les nom, ville ou municipalité et photographie récente de tout gagnant. Des pièces d'identité peuvent être exigées au moment de réclamer un lot. Aucun billet de loterie ne doit être vendu à des mineurs.

Prizes must be claimed in the region in which the ticket was purchased.


Les lots doivent être réclamés dans la région où le billet a été acheté.

PRIZE CLAIMING INFORMATION / RÉCLAMATION DES LOTS

WCLC: Prizes of \$1,000 or less may be claimed at participating WCLC lottery retailers. For prizes over \$1,000, including the ROAM DESTINATION prize, or other prize claim information, call 1-800-665-3313. / Les lots de 1 000 \$ ou moins peuvent être réclamés auprès des détaillants participants de la WCLC. Pour les lots supérieurs à 1 000 \$, y compris le lot Destination: MONDE (OR monde), ou tout autre renseignement sur la réclamation des lots, téléphoner au 1-800-665-3313. www.wclc.com

If gambling is a problem for you or someone you know, call toll free / Si le jeu est un problème pour vous ou quelqu'un que vous connaissez, appelez sans frais : Alberta: 1-866-332-2322, Saskatchewan: 1-800-306-6789, Manitoba: 1-800-463-1554.

16069-VOIDV0-ID-V-0IDV0I


 WCLC 16069